
PROTOKOL Nr 38
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeiistwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

kt6re odbylo sif w dniu 27 stycznia 2010 roku

RADA MIA5T A MARKI
AI. J. Pit ud'"kiego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10 - 03
Fax 781-13-78

moj. Mazowieckie

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczltcy Jacek Orych. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalltcznik Dr 1
do protokolu; nieobecny K. K~dzierski) odczytal proponowany porzltdek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzltdku obrad.
3. Przyj~cie wnioskow w sprawie zmian porzltdku obrad.
4. Analiza i ocena realizacji programu szczepien sezonowych przeClw grypie dla

mieszkancow Miasta Marki powyzej 65 roku zycia.
5. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji w 2009 roku.
6. Sprawy rozne.
7. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Nie zgloszono zadnych wnioskow.

Pkt 4. Analiza i ocena realizacji programu szczeplen sezonowych przeciw grypie dla
mieszkancow Miasta Marki powyZej 65 roku zycia.

Naczelnik Wydzialu ds. przygotowania i wdrazania programow unijnych oraz promocji
miasta Piotr Matusiak przedstawil informacje na temat "Programu szczepien ochronnych
przeciwko grypie populacji z grupy szczegolnego ryzyka (powyzej 65. roku zycia)
zakonczenie akcji 2009" (zalltcznik Dr 2 do protokolu).

W dyskusji udzial wzi~li radni: Tadeusz Pasternak, Jan Orlowski, Jacek Orych i Pawel
Chojnowski oraz Zast~pca Burmistrza KrzysztofWnuk i Naczelnik Piotr Matusiak.

Nast~pnie Przewodniczltcy Jacek Orych podzi~kowal Naczelnikowi Piotrowi Matusiakowi
za przybycie na posiedzenie Komisji i zamknlt1 dyskusj~ w tym punkcie porzltdku obrad.

Pkt 5. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisii w 2009 roku.

Przewodniczltcy Jacek Orych odczytal sprawozdanie (za1ltcznik Dr 3 do Protokolu),
a nast~pnie zarzltdzil glosowanie.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
jednoglosnie przyj~la sprawozdanie z pracy Komisji za 2009 rok.

Na tym zakonczono rozpatrywanie tego punktu porZltdku obrad.

Pkt 8. Sprawy rozne.

Radna Elzbieta Brzozowska zglosila wlttpliwosc, czy Zaklad Uslug Komunalnych powinien
uprzlttac snieg na chodnikach przy posesjach, ktorych wlasciciele Slt zobowiltZani do takich



czynnosci. Zdaniem radnej ZUK ma za zadanie odsnie:i:ac ciljgi komunikacyjne przy
posesjach komunalnych i w miejscach publicznych, a nie tam gdzie s'lprywatni wlaSciciele.

W dyskusji udzial wzi\;li: Zast\;pca Burmistrza Krzysztof Wnuk, radni: Pawel Chojnowski,
Jan Orlowski, Ryszard Korotko.

Innych spraw nie zgloszono.

Pkt 9. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1400 Przewodnicz'lcy Jacek Orych zamkn'll posiedzenie Komisji Zdrowia, Opieki
Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala
El:i:bieta Jurczyk
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